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Onderwerp: Overlast (grond)waterstanden Farmsum

Afgelopen vrijdag luisterde ik naar het programma Lunchradio, uitgezonden door Omroep 
Eemsdelta. Daar was Paul Woldendorp aan het woord, woonachtig aan de Borgweg te 
Farmsum.

De heer Woldendorp – die ook namens zijn buren sprak - vertelde in de uitzending al enige 
tijd last te hebben van hoog grondwater, wat in zijn woning voor schade zorgt. Denk daarbij 
aan schimmelvorming en andere problemen door optrekkend vocht. 

De heer Woldendorp gaf verder aan vanaf januari 2022 al 8 meldingen te hebben gemaakt 
bij de gemeente over dit probleem. Hij heeft tevens via Facebook contact gezocht met de 
gebiedsregisseur. Dit alles heeft nog niet tot een bevredigende reactie geleid. De reactie die 
wel kwam was een brief met “juridische taal”. 

De inwoner van Farmsum gaf verder aan dat hij begrijpt dat dit qua aansprakelijkheid 
mogelijk een ingewikkeld vraagstuk is, maar hij mist een helpende hand van de gemeente. 
De heer Woldendorp zou bijvoorbeeld graag samen optrekken om de oorzaak van het 
overlast te achterhalen.

Naar aanleiding hiervan heb ik de volgende schriftelijke vragen op grond van het Reglement 
van Orde:

1. Is het college op de hoogte van bovenstaande problemen?
2. Klopt het dat de gemeente het initiatief zou moeten nemen om een oplossing te 

vinden bij grootschalige problemen met grondwater? Zo nee, wie dan wel? Zo ja, 
welke acties kunnen de inwoners van dit deel van Farmsum verwachten met 
betrekking tot dit overlast?

3. Is het college ook van mening dat - in het kader van gebiedsgericht werken en goede 
dienstverlening - er op een constructieve manier contact gezocht had moeten 
worden met deze inwoners? Zo ja, wat gaat het college doen om dit in de toekomst 
te borgen?



Hoogachtend,

M. Meijer, raadslid Lokaal Belang Eemsdelta


